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Informacje o działalności  

Urzędu Miasta i Gminy Ścinawa  

w języku łatwym do czytania 

(ETR ‒ Easy To Read) 

 

Podstawowe informacje o Urzędzie Miasta i Gminy Ścinawa 

 

 

Urząd Miasta i Gminy Ścinawa 

jest w Ścinawie przy Rynku 17. 

 

 

 

Godziny otwarcia urzędu: 

poniedziałek, środa, czwartek, piątek  

od 7:30 do 15:30, 

wtorek od 8:00 do 16:00. 

 

 

 

Więcej informacji znajdziesz na stronie:  

www.nowa.scinawa.pl 

oraz w Biuletynie Informacji Publicznej:  

www.bip.scinawa.pl/ 

 

 

  

https://ratusz.pl/211043/scinawa/urzad-gminy
http://www.bip.scinawa.pl/
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Przykłady zadań Urzędu Miasta i Gminy Ścinawa 

 

 

Urząd buduje i naprawia drogi. 

 

 

 

Urząd zajmuje się wywożeniem śmieci.  

Urząd decyduje,  

ile płacisz za wywożenie śmieci. 

 

 

Urząd zajmuje się szkołami i przedszkolami  

na terenie Miasta i Gminy Ścinawa. 

 

 

 

W urzędzie możesz dostać pieniądze  

za dobre wyniki w nauce. 

Uczniowie z niepełnosprawnościami  

mogą dostać pieniądze na dojazd do szkoły. 
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W urzędzie możesz zapłacić podatek.  

Na przykład podatek od:   

pola, lasu lub budynku. 

 

 

 

 

W urzędzie możesz  

zameldować się i wymeldować się. 

 

 

 

W urzędzie możesz  

wyrobić lub wymienić dowód osobisty.  

W dowodzie osobistym  

są ważne informacje o tobie. 

 

 

 

 

W urzędzie możesz zawrzeć małżeństwo. 

Udzielaniem ślubów zajmuje się  

Urząd Stanu Cywilnego. 
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W urzędzie możesz założyć firmę. 

 

 

 

 

W urzędzie możesz złożyć wniosek  

o mieszkanie komunalne. 

Możesz dostać mieszkanie od urzędu. 

 

 

 

 

W urzędzie możesz dostać pozwolenie  

na wycięcie drzewa. 

 

 

 

W urzędzie możesz dostać  

wypis i wyrys z rejestru gruntów. 

Wypis i wyrys z rejestru gruntów  

to dokumenty z informacjami o budynku. 
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Kontakt z Urzędem Miasta i Gminy Ścinawa 

 

 

Możesz napisać pismo na adres:  

Urząd Miasta i Gminy Ścinawa  

Rynek 17  

59-330 Ścinawa 

 

 

 

Możesz wysłać e-mail na adres: 

urzad@scinawa.pl 

 

 

 

Możesz wysłać wiadomość  

za pomocą Elektronicznej Platformy  

Usług Administracji Publicznej (ePUAP).  

 

 

 

Możesz zadzwonić  

pod numer telefonu: 76 740 02 00. 

 

 

mailto:urzad@scinawa.pl

